
Túljelentkezés a "Szent Imrében"

A  2011/12-es  tanév mérföldkő  a  Szent  Imre  Keresztény Általános  Iskola,  Gimnázium és 
Szakiskola  életében,  hiszen  az  intézmény  áprilisban  ünnepli  fennállásának  huszadik 
évfordulóját.  A  tanévkezdésről,  az  OKJ-s  képzések  beindításáról  beszélgettünk  a  jubiláló 
iskola igazgatójával, Meló Ferenccel.

- Két évtized alatt az iskola állandóan változott, bővült, fejlődött. Hol tartanak ma?
- Hadd kezdjem azzal,  hogy az elmúlt  tanév végén a Nógrád Megyei  Pedagógiai Intézet 

bevonta  iskolánkat  "tehetségpontként"  a  megyei  tehetségsegítő  hálózatba,  kistérségi 
tehetséggondozó  bázisintézmény  lettünk.  Ez  szakmai  munkánk  méltó  elismerése.  Ami 
oktatási palettánk bővülését illeti: nagy hangsúlyt fektettünk az elmúlt hónapokban az OKJ-s 
képzésekre felnőttek körében. Januárban kezdődött  el a projekt megtervezése,  s az alapító 
okirat módosításával és az egységbe szerkesztett működési engedély megszerzésével a nyár 
folyamán  megkaptuk  a  fenntartó  jóváhagyását.  Ezzel  párhuzamosan  folyt  a  lakosság 
tájékoztatása,  az  oktatókkal  történő  egyeztetés.  Mindez  azt  eredményezte,  hogy  a 
túljelentkezés következtében már csak jövőre tudunk felvenni tanulókat az ápoló emelt szintű 
képzésre,  a  szociális  gondozó  és  csecsemőgondozói  képzésen  pedig  negyvenfős 
csoportlétszámmal  indulunk.  így összességében az  OKJ-s  képzés  120 felnőttet  érint,  s  ez 
óriási  siker.  Szeretném megköszönni  minden  segítőnknek,  intézménynek,  vállalkozónak  a 
segítségét. A sikeres indításhoz a tárgyi feltételeket is biztosítani tudjuk. A Civitas Fortissima 
téri épületben gyakorló termet alakítottunk ki képzései helyszínként, a klinikai gyakorlatok 
pedig  a  kórházban  lesznek.  Külön  megállapodást  kötöttünk  a  helyi  kórházzal,  szociális 
otthonnal, a Reménysugár Otthonnal, hajléktalan szállóval, hiszen ezen intézményekben kerül 
sor a gyakorlati tematika megvalósítására. A vezetők rugalmasan, segítő szándékkal álltak a 
terv mellé. El lehet mondani: nem unatkoztam a tavaszi és nyári hónapokban.

- Mi motiválta a képzések beindítását?
- Nógrád  megye  egészségügyi  mutatói  a  legrosszabbak  közé  tartoznak.  Fontos  olyan 

szakemberek képzése, akik a jelenlegi helyzeten változtatni tudnak. Az új törvény bevezetése, 
miszerint  a  negyven  éves  munkaviszonnyal  rendelkező  nők  nyugdíjba  mehetnek,  szintén 
sürgette  oktatási  palettánk  ilyenfajta  bővítését.  Ezenkívül  egyházunk  meghirdette  a  család 
évét. Nap mint nap érzékelem, mennyire hiányzik az, ha egy családból munkanélküliség miatt 
kiesik  egyik  szülő  keresete.  Ma,  amikor  az  országban  egymillió  munkahely  hiányzik, 
kötelességünk közreműködni abban, hogy munkahelyet teremtsünk. Én beosztásomnál fogva 
ennyit tudok tenni: munkahely teremtő és megtartó képzéseket indíthatok kollégáimmal. Jó 
lenne, ha mindenki, aki megteheti, segítené a családokat, építené a nemzetet.

- Úgy hallom, szépen alakult a nappalis létszám is az intézményben...
- 511  nappalisunk  van,  egy  tanulócsoporttal  több.  Nőttek  az  osztálylétszámok,  így  738 

tanulónk  van  a  felnőttekkel  együtt.  Nálunk  nem  a  szűkülés,  hanem  a  bővülés  jelent 
elhelyezési gondot. A tárgyi feltételeink is adottak: megjavítottuk a Szabó Lőrinc úti épület 
tetőszerkezetét,  felújítottuk  a  tanári  vizesblokkot,  tantermeket  festettünk,  több  termet 
linóleumoztunk.  Autót  vásároltunk,  ezáltal  a  továbbképzésekre  és  versenyekre  való 
gazdaságosabb  szállítást  is  meg  tudjuk  oldani.  Garázst  építettünk,  egy  pályázatnak 
köszönhetően  több  PC-t  és  digitális  táblát  kaptunk.  Hatvan  négyzetméter  járólapot 
adományozott  nekünk  a  romhányi  Zalakerámia,  ezúton  is  köszönjük.  Még  arra  is  volt 
lehetőségünk, hogy csángó gyerekeket fogadjunk a nyáron.

- Melyek a legközelebbi tervek?
- A  felvidék  iskoláival  szeretnénk  erősíteni  a  kapcsolattartást.  Körvonalazódik  az  Apor 



Vilmos  Katolikus  Iskolával  való együttműködésünk is.  Teljes  erőbedobással  készülünk az 
iskola  húsz  éves  évfordulójának  megünneplésére  áprilisban.  Hosszú  távon  egy  cél  lebeg 
előttünk: továbbra is nevelő iskola szeretnénk maradni.
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